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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 
____________ 2024. godine donijelo 
 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 14. lipnja 2024. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 14. lipnja 2024. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim 
novinama Grada Buzeta“. 

 

KLASA:  
URBROJ:  
Buzet,  
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

          PREDSJEDNIK 
                            Davor Prodan 
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 ZAPISNIK 

s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 14.06.2024. godine 

 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 19,00 sati. 

 
Sjednicu vodi: Vedran Majcan, potpredsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Sandra Šverko, stručna suradnica 1. za opće poslove u 

Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Vedran Majcan, Mura Kalčić Salopek, Nenad 
Šćulac, Leana Petohleb Krota, Sandi Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Elena 
Jerman, Kristijan Jermaniš, Elvis Černeka i Iris Fabijančić. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Vanja Fabijančić, Michela Blagonić, Davor 

Prodan. 
 
Ostali prisutni: gradonačelnik Damir Kajin, viša pravna savjetnica Roberta 

Kalčić Savatović u upravnom odjelu za opće poslsove, društvene djelatnosti i 
razvojne projekte, pročelnice: Elena Grah Ciliga, Anica Milković Grbac i Reana Glavić 
Jačić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta ''Augustin Vivoda'' Buzet Dijana 
Kolaković Prodan, ravnateljica Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet Mirjana Matančić 
Salhoff, predsjednica Savjeta mladih Grada Buzeta Virna Kisiček, član Savjeta 
mladih Grada Buzeta Leonardo Ošo, viši savjetnik za pravne poslove u upravnom 
odjelu za gospodarenje prostorom Denis Jerman i  novinarka Gordana Čalić Šverko. 

 
Vedran Majcan pozdravlja sve prisutne i zahvaljuje svima na dolasku te želi 

svima uspješan i kreativan rad u korist daljnjeg razvoja Grada Buzeta. Posebno 
pozdravlja predsjednika vijeća Davora Prodana, koji je iz zdravstvenih razloga 
odsutan sa ove sjednice. Otvara 29. sjednicu Gradskog vijeća Grada Buzeta.  

Sandra Šverko vrši prozivku vijećnika. 
Vedran Majcan utvrđuje da je prisutno 10 od 13 izabranih vijećnika. Iznosi da 

postoji kvorum, te da se može nastaviti sa radom. Predlaže sljedeći dnevni red: 
 
 

D N E V N I  R E D 

 

1. Usvajanje zapisnika s 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
6. ožujka 2024. godine. 

2. Usvajanje zapisnika s 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane         
19. travnja 2024. godine.    
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3. Pitanja i prijedlozi. 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu    
Savjeta mladih Grada Buzeta za 2023. godinu. 

           (Izvjestiteljica: Virna Kisiček, predsjednica Savjeta mladih  
Grada Buzeta) 
 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu  
i Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana Pučkog otvorenog učilišta 
„Augustin Vivoda“ Buzet za 2023. godinu. 
 

       (Izvjestiteljica: Dijana Kolaković Prodan, ravnateljica POU-a) 
 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Financijskog 

izvješća Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2023. godinu. 

       (Izvjestiteljica: Mirjana Matančić Salhoff, ravnateljica DV        

„Grdelin“ Buzet) 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o ekonomskoj cijeni programa 

predškolskog odgoja i obrazovanja Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2024. 

godinu. 

(Izvjestiteljica: Elena Grah Ciliga, pročelnica) 

 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju 

proračuna Grada Buzeta za 2023. godinu te pripadajućih akata: 

 

a) Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu 

b) Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2023.godinu 

c) Odluke o rasporedu viška sredstava 

(Izvjestitelji: gradonačelnik i pročelnice) 

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za dodjelu koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na 

području Grada Buzeta. 

(Izvjestiteljica: Anica Milković Grbac, pročelnica) 

 

10. Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o 

imenovanju članova Odbora za turizam, sport i revitalizaciju povijesnih jezgri. 

 

(Izvjestitelj: Vanja Fabijančić, predsjednik Odbora 

za izbor, imenovanja i administrativne poslove) 

 

11. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

izradi urbanističkog plana uređenja Turističkog područja Rujavac. 

(Izvjestiteljica: Anica Milković Grbac, pročelnica) 

 



3 

 

 
Vedran Majcan otvara raspravu o dnevnom redu. Rasprave nema, te utvrđuje 

da se svi prisutni vijećnici sa 10 glasova 'za' slažu sa predloženim dnevnim redom. 
 

TOČKA 1. 
Usvajanje zapisnika s 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

 6. ožujka 2024. godine. 
 

Vedran Majcan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu, 
stavlja točku dnevnog reda na glasanje,  te se jednoglasno uz 10 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik s 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane  
06. ožujka 2024. godine. 

 
 

TOČKA 2. 
Usvajanje zapisnika s 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

19. travnja 2024. godine. 
 

Vedran Majcan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu i 
stavlja točku na glasanje, te se jednoglasno uz 10 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik s 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
19. travnja 2024. godine. 

 
 

TOČKA 3. 
Pitanja i prijedlozi 

 
Elena Jerman – upućuje pitanje pročelnici Milković Grbac, iznosi kako su prije 

nekih mjesec dva viđeni geodeti neke vanjske tvrtke na terenu koji vrše izmjere kuća. 
Zanima se u kojoj je to fazi, tko je to naručio i radi čega se ta izmjera uopće vrši. 

Dubravka Črnac Dujanić – postavlja tri pitanja upućena gradonačelniku. Prvo 
pitanje glasi što je učinjeno od početka mandata ovog gradonačelnika do danas, 
drugo pitanje šta je moguće pokrenuti odnosno dovršiti do kraja mandata odnosno do 
svibnja mjeseca 2025.godine. i treće pitanje odnosi se na radove u svezi fontane na 
Trgu Fontana u Buzetu. 

Kristijan Jermaniš – postavlja tri pitanja. Prvo se odnosi na pitanje prostornih 
planova Grada Buzeta – u kojoj je to fazi, kada je moguće očekivati javni uvid u iste; 
drugo pitanje odnosi se na deponiranje materijala iz Riječke ulice koja je u 
rekonstrukciji da li se je materijal dao Parku za nasipavanje poljskih puteva, da li je 
grad nešto imao s time ili se sve riješilo privatnim putem, da li je taj materijal dan 
Parku za nasipavanje poljskih puteva ili se je materijal dao privatnim osobama; i treće 
pitanje kada će biti objavljen javni poziv za dodjelu nepovratnih potpora za poticanje 
poduzetništva. 

Nenad Šćulac – postavlja pitanja odnosno daje sugestiju, a odnosi se na 
oštećenje ceste koja vodi od Cimosa d.d. Buzet do Vodovoda gdje kako navodi 
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postoji velika rupa pa smatra da bi bilo nužno isto sanirati prije nego se dogode neke 
štete, a posebno u zadnje vrijeme kada je promet na toj dionici intenzivniji.  
Drugo pitanje se odnosi na dječje igralište kod osnovne škole koje redovito, kako 
navodi, nakon svake kiše poplavi i tako ostaje neko vrijeme. Napominje, kako je isto 
potrebno sanirati s obzirom da isto stanje traje već duže vrijeme. 

Vedran Majcan – postavlja dva pitanja i daje jednu sugestiju. Prvo pitanje 
odnosi se na veliko nevrijeme koje je jučer zahvatilo dio Grada Buzeta odnosno 
buzeštine i prouzročilo velike štete na nasadima i vinogradima, pita da li 
gradonačelnik ima više informacija o tome, planira li se proglasiti stanje elementarne 
nepogode kako bi se oštećenima nešto kompenziralo. Drugo pitanje odnosi se na 
radove u Riječkoj ulici, napominje kako veliki zbroj građana zanima kada su rokovi 
izvršenja tih radova s obzirom da je to najprometnija ulica u gradu, moli 
gradonačelnika ili resornu pročelnicu  da pojasne javnosti šta se sve radi odnosno 
koji su sve radovi planirani i koji su rokovi dovršetka. Kao zadnje navodi kako su 
posljednje obilne kiše koje su padale prouzročile štete i na prometnicama posebno 
ovdje spominje održavanje odnosno saniranje tzv. kratke ceste prema Goričici, kojom 
je posebno u zadnje vrijeme zbog radova na riječkoj ulici intenzivirana prometom, a 
sada je toliko oštećena da se njome teško prometuje, stoga moli nadležne da u što 
skorijem roku isto saniraju. 

Damir Kajin  - pozdravlja sve prisutne, posebno pozdravlja odsutnog Davora 
Prodana, predsjednika vijeća kome želi brzo ozdravljenje. Nastavlja, kako uslijed ovih 
velikih kiša saniranje cesta se vrši redovito, tako da će se i konkretno ova cesta 
prema Goričici sanirati iduću sedmicu. Nadalje iznosi, kako su sve komunalne službe 
neprekidno na terenu, kako se mnogo toga saniralo, U nastavku navodi da će 
sredstvima koja bi trebala pristići u mjesecu studenom ove godine nastojati sanirati 
otprilike 17 km poljskih i šumskih puteva. Nadalje iznosi, šta se tiče Riječke ulice to je 
investicija koja iznosi oko 1,2 mil. eura, rok dovršetka je 21. ili 22. rujna ove godine, 
odnosno kako izvođač obećava da će radovi biti dovršeni do svečane sjednice u 
rujnu odnosno 8. rujna. Radovi u Riječkoj ulici odnose se na elektirčne kalelabre, 
kompletna elektro instalacija, voda, novi kružni tok koji bi trebao se početi graditi 
drugu sedmicu, ,odvodnja i  kanalizacija, napominje kako se u slijedeći ponedjeljak 
očekuje svečano otvaranje dionice Porte Porton – Motovun i na tom bi se događaju 
trebalo saznati vrijeme početka radova na drugoj fazi ove dionice odnosno Motovun 
– Buzet. Zaključuje kako će se rekonstrukcijom Riječke ulice dobiti jedan novi sadržaj 
i izražava nadu da se slijedećih barem deset godina isto neće popravljati. U svezi 
pitanja koja se odnose na proglašenja elementarne nepogode dodaje kako vjerojatno 
kriterije se neće zadovoljiti, ali napominje kako je za gospodarstvenike i 
poljoprivrednike u proračunu za 2023. godinu bilo osigurano 58 tisuća eura, a u ovom 
proračunu osigurano je oko 140 tisuća eura, od čega je oko 30 tisuća eura osigurano 
za pomoć ugostiteljima i drugima koji su izgubili prihode zbog rekonstrukcije Riječke 
ulice. Nastavlja na pitanje vijećnika koje se odnosi na rupe na cestama i navodi kako 
će se isto riješiti čim prije bude moguće, a svakako prije rujanskih auto utrka. Ističe 
kako se je za sanaciju odrona osiguralo 420 tisuća eura. Nadalje, iznosi kako je 
svakako potrebno izvršiti sanaciju dječjeg igrališta kao i atletsku stazu na 
nogometnom igralištu koju se kani prijaviti na neki natječaj za koja su potrebna velika 
sredstva koja je teško u ovom trenutku osigurati. Po pitanju prostornih planova, 
vezano za pitanje vijećnika Jermaniša navodi kako su izmjene usvojene i da je još 
potrebno potvrditi 4. izmjenu i da bi s time bilo gotovo te da očekuje javnu raspravu 
unutar nekih mjesec i pol dana. Napominje kako bi trebalo nakon toga pristupiti 
Mažinjici i Maloj  Hubi što isto ovisi isključivo o izrađivaču plana. Nastavlja kako je 
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materijal sa Riječke ulice vlasništvo Hrvatskih cesta, radi se o državnoj cesti, a ne 
Grada Buzeta.  Nastavlja kako su Hrvatske ceste dio materijala deponirale u 
industrijsku zonu, a dio materijala su prodali, Park je dobio nekoliko šlepera 
materijala. Nadalje, iznosi kako će o poduzetništvu više reći pročelnica Glavić Jačić, 
a da se ove izmjere vrše sa ciljem da se pravilno odredi - zaduži komunalna 
naknada. Nastavlja s odgovorima vijećnici Črnac Dujanić kako se radovi na Trgu 
fontana po pitanju fontane odvijaju redovito, sada su u fazi čekanja materijala koji bi 
ubrzo trebao stići i naglašava kako se za ove radove iz proračuna Grada nije izdvojilo 
nikakva sredstva. Nastavlja kako će u skoro vrijeme biti odrađena Riječka ulica, IV. 
Izmjena prostornog plana, cesta Buzet – Istarske toplice isto tako se planira sanirati s 
početkom u studenom ove godine, ŽUC bi sredinom mjeseca kolovoza trebao krenuti 
prema radovima na cesti za Škuljare, nastavlja kako će se i dalje povlačiti sredstva 
za crkve, nastavlja da je veliki projekt i POS stanovi za koje je predan projekt za 
ishođenje građevinske dozvole te navodi kako smatra da će se u što skorije vrijeme 
ista i dobiti te bi nakon toga slijedila izrada troškovnika te odabira izvođača radova, 
nastavlja kako smatra da do 15. rujna će biti sanirani svi odroni i napominje da 
ukoliko Grad Buzet izradi projektnu dokumentaciju moglo bi se povući znatna 
sredstva za sanaciju odrona u Medvejama, radi se 420 tis. eura. Nastavlja  kako se 
glede prijave na EU projekte, prijavilo palaču Moretti teška nekih 5 mil. eura i 
napominje kako ne misli da sve ovo šta će u ovom kontekstu spominje i bude 
odrađeno, već se isto priprema pa ukoliko bude prilika isto se i prijavi, nadalje trebalo 
bi ići: energetska obnova zgrada od kojih su kandidirane dvije zgrade. Jedna je 
zgrada iza nekadašnje Robne kuće sa 24 stambene jedinice i naglašava kako je 
vrijednost te energetske obnove 875 tis. eura, dok se druga zgrada odnosi  na tzv. 
Crvenu zgradu na Trgu Fontana čija bi energetska obnova iznosila 369 tis. eura, a 
Grad bi osigurao 113 tisuća eura, te iznosi kako se građanima može pomoći s 
najviše 50% toga iznosa. Nadalje navodi, kako projekt dvorane koji se izrađuje stoji 
oko 130 tis. eura, za isto je potrebno otkupiti 4800 kvadrata za šta je potrebno 
osigurati 180 tis. eura. U nastavku navodi i ostale investicije među kojima tzv. 
popločenje u Starom gradu za koje se je dobilo 200 tis. eura, kandidiralo se je 
Podrebar – Most - Rošovo , Kapelica Vrh za koju je ishodovana građevinska dozvola, 
za koju je napravljen i troškovnik te se iz istoga može vidjeti kakve su to cijene. 
Dodaje, kako je od velikih stvari još učinjeno: led rasvjeta, fotopaneli na školama, 
odobreno vozilo za osnovnu školu,  ukupno je nabavljeno 9 vozila za sve korisnike, u 
stari grad je uloženo skoro 2 mil. eura, saniralo se dio zida starog grada, uredile su 
se crkve u Roču, dobivalo se različite donacije kojima se omogućilo npr. sanacija 
dijela zidina, sanacija zida ispod palače Moretti itd., napominje u nastavku kako su 
sva igrališta sanirana. Ostale investicije koje su realizirane ili se čeka na realizaciju 
nije spominjao jer su manjeg značaja, zaključuje. 

Anica Milković Grbac – nadovezuje se na odgovor glede izmjera koje se rade i 
pojašnjava kako se isto radi u dogovoru s Hrvatskim vodama, a radi ažuriranja 
podataka u bazi podataka zaduženja komunalne naknade. Nastavlja, kako izmjere se 
vrše po statističkim jedinicama, jedno po jedno, sada je u tijeku naselja Sv. Ivan i Sv. 
Martin s obzirom da je u tim naseljima i izgradnja intenzivnija odnosno potrebno je 
detaljno utvrditi podatke jer se po prijašnjim izmjerama koje su vršene prije dvadeset 
godina radilo na više načina, napominje da se troškovi srazmjerno dijele s Hrvatskim 
vodama i nadalje navodi kako se o završetku izmjere dobiva elaborat koji se 
uspoređuje s bazom i iz kojeg se vidi stvarna namjena građevine te prema tome i vrši 
zaduženje. Nastavlja po pitanju prostornih planova i navodi da je grad sve učinio po 
tom pitanju, da su se ugradile primjedbe i da se sada još čeka očitovanje  
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konzervatora za neka određena područja poput Grada Buzeta, Huma i Roča, 
nastavlja kako se ovdje radi o nekim petnaestak zahtjeva. Nadalje, iznosi kako se za 
sve čestice gdje se radi o proširenju građevinskog zemljišta a koje su po kulturi 
šuma, mora se zatražiti potvrda Hrvatskih šuma. Nastavlja kako se uzelo maksimalno 
u obzir zahtjeve građana Buzeta, i kako je po pitanju prostornog plana odrađen 
najveći dio posla i nastavlja sa objašnjenjima po kojem se principu građevinsko 
područje dobiva odnosno da je to princip broja stanovnika u ovom gradu po 
kvadratnom metru Po pitanju rupa na cestama, odgovara da će se do konačne 
sanacije iste interventno „krpati“ betonom i sl., napominje kako je s situacijom 
upoznata pogotovo u zadnje vrijeme kada se mijenjala regulacija prometa zbog 
radova u Riječkoj ulici, kako se nailazi na različite situacije. Nadalje iznosi kako joj je 
poznat problem dječjeg igrališta kod osnovne škole, napominje kako je tu prisutan 
problem kompletnog područja infrastrukture od autobusnog stajališta do cijelog 
dvorišta, spominje da se ovdje spaja cijela kanalizacija gornje Goričice koja očito 
nema kapaciteta pa dolazi do ovakvih stanja posebno u vrijeme obilnih kiša. U 
nastavku iznosi kako će se prilikom izrade sportske dvorane i pristupnih cesta 
pokušati usmjeriti da se voda slijeva na stranu uz državnu cestu. Nadalje, 
nadovezuje se na izlaganje gradonačelnika vezano za cestu prema Goričici i navodi 
kako se u nekoliko navrata cesta od strane Parka d.o.o. pokušala sanirati, no isto je 
uslijed velikih kiša nanovo bilo razrovano. Po pitanju rekonstrukcije Riječke ulice, 
novina je ta da će biti obostrani nogostup cijelom dionicom koja se rekonstruira u 
širini od 1,6 do 2,00 metara, izuzev dijela koji prolazi nadvožnjakom - tamo će biti u 
širini od nekih 85 cm. Nadalje iznosi kako se mijenja kanalizacijski kolektor i sustav 
oborinskih voda, gdje će se rekonstrukcijom postojeći kolektor biti glavni sakupljač 
kanalizacije i oborinskih voda, isto tako preuzeti će i onaj dio voda koje se slijevaju 
ispod tržnice i onog dijela naselja Verona. 

Pročelnica Reana Glavić Jačić – odgovara na pitanje kada se planira izaći sa 
javnim pozivom za poticanje poduzetništva i poljoprivrede i navodi kako bi se isto 
odradilo do kraja tekućeg mjeseca. Po pitanju proglašenja elementarne nepogode, 
navodi kako grad nije zaprimio nikakve prijave i da  prema vlastitom saznanju 
nevrijeme je obuhvatilo samo jedan dio područja grada Buzeta te da je uvjet za 
proglašenje elementarne nepogode neće biti moguće ispuniti s obzirom da je 
potrebno barem 20% prihoda jedinice lokalne samouprave ili 30% prosjeka u zadnje 
tri godine. Nastavlja, kako će grad zaprimiti prijave, pa će Povjerenstvo o istome 
odlučivati. 
Nenad Šćulac – nadovezuje se na odgovore koje je dobio na postavljana pitanja, 
nastavlja kako se ipak prečesto događaju problemi s vodom i da se istome treba 
pristupiti malo ozbiljnije. Nastavlja, kako se na dionici od naselja Verone do novog 
kružnog toka u zadnje vrijeme vidi puno materijala na kolniku u vrijeme kiša, što 
smatra nedopustiv odnosno kako navodi učinjen je određen propust i da se isto tako 
na toj dionici slijeva velika količina vode te je u vezi toga upitno da li će se ista moći 
priključiti na novi kolektor. 

Vedran Majcan – postavlja pitanje u svezi izgradnje trgovačkih centara, s 
obzirom da  se gradonačelnik nije dotaknuo tih pitanja. Isto tako iznosi, da li postoje 
kakva saznanja kada će se pristupiti izgradnji druge faze ceste  Motovun - Buzet i 
kao posljednje pitanje navodi kako će se ove godine obilježiti Subotina, gradska 
fešta, moli za kratke informacije kako bi javnost bila upoznata s istim. 
Kristijan Jermaniš – iznosi kako bi molio nadležne da se radovi na nerazvrstanim 
cestama ubrzaju, s obzirom na su na njima počeli radovi i istima je teško prolaziti.  
Kao posljednje  postavlja pitanje, konačnog otvaranja trgovačkog centra Spaar. 
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Damir Kajin – navodi kako je trgovački centar Spaar uložio znatna sredstva za 
izgradnju objekta i kako je isti planirao otvoriti na jesen no da se u postupku 
ishođenja potrebite dokumentacije uložila žalba i da se sada čeka odgovor po 
istome. U nastavku navodi kako su radovi na nerazvrstanim cestama u zakašnjenju 
zbog obilnih kiša na našem području u zadnje vrijeme i kako bi rješenje za 
sakupljanje voda bila brana u Benčićima koja bi dohranjivala Butonegu i ojačala 
položaj Vodovoda. Nastavlja se na trgovački centar Retail i napominje kako su 
istome riješeni sporovi i da su sada u fazi ishođenja lokacijske dozvole. Napominje 
kako problema ima, kako je teritorij Grada Buzeta veliki, a da se s postojećim 
ljudskim resursima teško sve zadano održava. Na pitanje o izgradnji rekonstrukciji 
druge faze ceste Motovun - Buzet odgovara da se ista planira za drugi dio mjeseca 
studenog.  

Elena Grah Ciliga – iznosi da su pripreme za obilježavanje dana grada 
započele te da će se u petak kada je predviđena svečana sjednica održati jedna 
nova manifestacija gastro doživljaja u starogradskoj jezgri. Subota bi bila rezervirana 
za događaje na Fontani, a nedjelja za Subotinu po starinski u starom gradu. 
Vedran Majcan zaključuje točku pitanja i prijedlozi te prelazi na slijedeću  točku 
dnevnog reda. 
 
 
 

TOČKA 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta 

mladih Grada Buzeta za 2023. godinu. 
 

Virna Kisiček - obrazlaže prijedlog. 
Vedran Majcan - zahvaljuje predsjednici na izlaganju i iznosi pohvale na rad 

Savjeta mladih, te otvara raspravu.  
Damir Kajin – pohvaljuje rad Savjeta, posebno ističe pohvalu za volonterski 

rad i davanje zajednici.  
Vedran Majcan – pohvaljuje isto tako rad Savjeta, te iznosi problematiku 

vezanu uz prostor u kojem Savjet djeluje i s tim u svezi poziva nadležnu pročelnicu 
da objasni o čemu se konkretno radi. 

Anica Milković Grbac – iznosi kako je nedavno održan sastanak sa 
projektantom koji je projektirao knjižnicu tako da dobro poznaje i prostor iznad 
knjižnice, a koji bi bio namijenjen boravku mladih svih dobnih skupina. Navodi kako 
će projekt biti spreman kako bi se moglo kandidirati na eventualne natječaje i javne 
pozive, jer je za predmetni prostor potrebno osigurati velika sredstva s obzirom da je 
prostor u poprilično lošem stanju. 

Vedran Majcan -  napominje kako je prostor nužan kako bi se osigurao 
nesmetan rad Savjeta te i ovom prilikom moli nadležne da pokušaju iznaći rješenje 
za ovo pitanje. Primjećuje da više nema kandidata za raspravu. Stavlja točku na 
glasovanje i  konstatira da se jednoglasno sa 10 glasova ''za'' donosi 
 
   

ZAKLJUČAK 
 o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Buzeta za 2023. godinu. 
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TOČKA 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Godišnjeg izvješća o izvršenju Financijskog plana Pučkog otvorenog učilišta 

„Augustin Vivoda“ Buzet za  2023. godinu. 
 

Dijana Kolaković Prodan obrazlaže prijedlog. 
Vedran Majcan – zahvaljuje na izlaganju i poziva na raspravu. 
Damir Kajin – pohvaljuje rad Učilišta, zahvaljuje se svim djelatnicima u radu i 

još jednom pohvaljuje postignute rezultata. U nastavku nabraja mnogobrojne 
manifestacije i kulturne događaje koje POU organizira, a posebno pohvaljuje 
kontinuirano izlaženje Buzetskog zbornika i održavanje Znanstvenog skupa. 

Vedran Majcan – poziva građane da sudjeluju u kulturnim događanjima koje 
Učilište organizira. U nastavku postavlja pitanje upućeno ravnateljici Učilišta u svezi 
održavanja KIK festivala. 

Dijana Kolaković Prodan – odgovara kako se ovaj festival više nema namjeru 
održavati jer se zauzelo stav da će se sve u svezi klapa prebaciti na kaštel P. Pelosa.  

Vedran Majcan – poziva i dalje na raspravu. Kako nema prijavljenih za 
raspravu, stavlja ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Konstatira da je prijedlog 
prihvaćen jednoglasno sa 10 glasova „za“ te se  donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća Pučkog otvorenog učilišta 

„Augustin Vivoda“ Buzet  za 2023. godinu 
 

 
 

TOČKA 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju financijskog izvješća 

Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2023. godinu. 
 

 
Mirjana Matančić Salhoff – obrazlaže prijedlog. 
Vedran Majcan – zahvaljuje na izlaganju i poziva na raspravu. 
Kristijan Jermaniš – postavlja pitanje u svezi ovogodišnjih rezultata upisa 

djece u vrtić. 
Mirjana Matančić Salhoff – odgovara na pitanje, iznosi kako je ove godine 

ukupno pristiglo 66 prijava, prima se 24 djece u dobi od 3.-6. godine života i 35. djece 
jasličke dobi odnosno od 1. do 3. godine život. Nastavlja kako se kod jasličkih 
skupina javlja  problem jer je upitno da li će se moći formirati jedna jaslička skupina 
od 12 djece s obzirom da nedostaje odgajatelja. Ukazuje kako već nekoliko godina 
govori o istim problemima tj. o problemu radne snage s odgajateljima i pomoćnicima 
za djecu s teškoćama u razvoju. Nadalje, ističe kako se problem s prokišnjavanjem 
krova u starom dijelu vrtića i dalje prisutan kao i problem grijanja koje ne radi, tako 
ističe problem sanacije krova starog dijela vrtića i problem grijanja. Nastavlja, kako 
ove godine „vani ostaje“ desetoro djece koja imaju dovoljan broj bodova, to se odnosi 
na djecu za jaslice. 
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Damir Kajin – iznosi kolika se sredstva iz Proračuna namijenjena Dječjem 
vrtiću, šta se sve poduzimalo u svezi problema sanacije krova, koliko iznosi 
ekonomska cijena vrtića i cijena koju plaćaju roditelji, navodeći kako će se na jesen 
cijene električne energije drastično mijenjati šta će utjecati na cjelokupno poslovanje 
svih subjekata. 

 
Vedran Majcan – navodi kako gradsko vijeće nije u mogućnosti pomoći u svezi 

rješavanja problema radne snage u vrtiću, ali zato apelira na grad da iznađe načina i 
sredstva za saniranje krova i sustava grijanja. Obzirom da više nema prijavljenih za 
raspravu, stavlja ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Konstatira da je prijedlog 
prihvaćen jednoglasno sa 10 glasova „za“ te se  donosi 

 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Financijskog izvješća Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet  
za 2023. godinu 

 
 
 

TOČKA 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o ekonomskoj cijeni programa 

predškolskog odgoja i obrazovanja Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2024. godinu 
 

 
Elena Grah Ciliga – obrazlaže prijedlog. 
Vedran Majcan -  poziva na raspravu. U nastavku iznosi kako iznesena ekonomska 
cijena ne znači da će je roditelji plaćati, već je to izračun kojeg je jedanput godišnje 
potrebno donijeti. Obzirom da nema prijavljenih za daljnju raspravu, stavlja prijedlog 
na glasovanje. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno sa deset glasova „Za“, te se 
donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Donosi se Odluka o ekonomskoj cijeni programa predškolskog odgoja i obrazovanja 
Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2024. godinu 

 
 

Vedran Majcan određuje pauzu u trajanju od 10 minuta. 
 
 

TOČKA 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna 

Grada Buzeta za 2023. godinu te pripadajućih akata: 

a) Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu 

b) Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2023. godinu 

c) Odluke o rasporedu viška sredstava 

 

Gradonačelnik i pročelnice obrazlažu prijedlog. 
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Damir Kajin – obrazlaže prijedlog. Navodi pojedine stavke i iznose, odvajanja za 

proračunske korisnike i ostale rashode, uspoređujući iste podatke s proračunom iz 

2022. godine. Nastavlja, kako je s današnjim danom uspoređujući sa prošlom 

godinom, pedeset radnih mjesta manje iako se istodobno traži osamdeset radnih 

mjesta. U nastavku iznosi podatke o strukturi radne snage u Buzetu i spominje kako 

u gradu trenutno radi oko 600 stranaca te zaključuje kako je Buzet zadnji industrijski 

grad u Istri. Izražava nadu kako će se isto u dogledno vrijeme mijenjati. Nastavlja sa 

analizom stavaka proračuna i zaključuje kako je 2023. godina bila dobra godina za 

Grad Buzet te ne vidi razloga da ni ova 2024. ne bi bila. Dodaje kako je potrebno 

voditi pragmatičnu politiku s osloncem na hrvatsku vladu, uz maksimalno povlačenje 

EU sredstava, poticati naše gospodarstvenike i koliko je moguće povećati investicije.   

Pročelnica Reana Glavić Jačić – obrazlaže prijedlog i dodaje kako su Odbor za 

proračun, financije i upravljanje imovinom kao i Odbor za prostorno uređenje, promet 

i komunalno gospodarstvo, podržali ovaj prijedlog godišnjeg izvješća izvršavanja 

Proračuna.  

Vedran Majcan – poziva na raspravu. 

Kristijan Jermaniš – postavlja pitanje broja izdanih građevinskih dozvola za projekte 

koje realizira grad  i koliko je predano zahtjeva za izdavanje građevinskih dozvole za 

2024. godinu, isto tako za projekte koje realizira ili bi trebao realizirati grad. 

Vedran Majcan – iznosi kako nije siguran da se postavljeno pitanje odnosi na ovu 

točku dnevnog reda, te dodaje ukoliko nadležna pročelnica želi odgovoriti na pitanje, 

to će svakako dozvoliti. 

Kristijan Jermaniš – iznosi kako smatra da se pitanje odnosi na izvješće o građenju 

komunalne infrastrukture.  

Anica Milković Grbac – predlaže da se na ova pitanja pismeno odgovori. 

Vedran Majcan -  poziva na raspravu.  Obzirom da nema prijavljenih za daljnju 
raspravu, stavlja prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno sa deset 
glasova „za“, te se donosi 
 
 

ZAKLJUČAK 
donosi se Godišnje izvješće o izvršenju proračuna Grada Buzeta  

za 2023. godinu sa pripadajućim aktima 
 

 

a) Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. 
godinu 
b) Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 
2023. godinu 
c) Odluke o rasporedu viška sredstava 

 
 
 

TOČKA 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg  

ponuditelja za dodjelu koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području 
Grada Buzeta 
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Anica Milković Grbac -  obrazlaže prijedlog. 
Mura Kalčić Salopek- iznosi kako se i Odbor za prostorno planiranje, promet i 
komunalno gospodarstvo složio s predloženim odabirom  ponuditelja. 
Vedran Majcan - otvara raspravu. Obzirom da nije bilo prijavljenih za  raspravu, 
prijedlog stavlja na glasovanje. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno sa deset glasova 
„za“, te se donosi  
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu koncesije za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Buzeta 
 

 
TOČKA 10. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju 

članova Odbora za turizam, sport i revitalizaciju povijesnih jezgri. 

 

Vedran Majcan -  iznosi kako je po ovoj točki dnevnog reda izvjestitelj trebao biti 
Vanja Fabijančić. Obzirom da je isti odsutan izvjestiteljica po ovoj točki je  
potpredsjednica ovog Odbora Dubravka Črnac Dujanić.  
Dubravka Črnac Dujanić – iznosi kako je član Odbora za turizam, sport i revitalizaciju 
povijesnih jezgri Antonio Končarević podnio ostavku te da se na  njegovo mjesto 
predlaže imenovati Branko Bašić, predsjednika Sportske zajednice Grada Buzeta.  
Vedran Majcan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu ta stavlja 
ovu točku na glasanje. Konstatira da se jednoglasno sa 10 glasova ''za'' donosi  
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju člana Odbora za turizam,  

sport i revitalizaciju povijesnih jezgri 
 
 

TOČKA 11. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi 

urbanističkog plana uređenja Turističkog područja Rujavac 
 

 
Anica Milković Grbac – obrazlaže prijedlog. Navodi kako je nakon donesene Odluke 
o izradi plana turističkog područja Rujavac, uputilo se dopise svim javnopravnim 
tijelima uključujući i Zavod za prostorno planiranje Istarske županije koji je zatražio da 
se donesena Odluka u nekim dijelovima izmjeni. Te se izmjene ne odnose na neke 
bitne dijelove, već se ovdje radi o nekim nomotehničkim i formalnim  intervencijama. 
Nastavlja sa objašnjenjima šta je sve poduzetu po pitanju donošenja prethodne 
Odluke te kako je elaborat o planu izrađen i čeka se samo potvrda ove izmjene 
Odluke. Nadalje navodi kako po stupanju na snagu ove Odluke šalje se obavijest 
javnopravnim tijelima za očitovanjem, povratno javnopravna imaju mogućnost 
primjedbi odnosno dodatnim objašnjenjem ili izmjenom, te ukoliko istih nema taj bi 
plan išao na javnu raspravu.  
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Vedran Majcan - poziva na raspravu. Iznosi kako i dalje smatra da je ovo jedan 
kontraverzan projekt i da će doći vrijeme kada će se za njega morati glasati, navodi 
kako je ovo posljedica nekih prethodnih planiranja i da će vrijeme pokazati kako će u 
konačnici biti riješeno. Obzirom da nema kandidata za raspravu stavlja ovu točku na 
glasanje. Konstatira da se jednoglasno sa 10 glasova ''za'' donosi  
 

 
ZAKLJUČAK 

donosi se Odluka o  izmjeni i dopuni Odluke o izradi urbanističkog plana 
uređenja Turističkog područja Rujavac 

 
 
Vedran Majcan zahvaljuje svima na sudjelovanju i zaključuje ovu 29. sjednicu 
Gradskog vijeća Grada Buzeta. 

 
 Sjednica je završila s radom u 21,45 sati. 

 

 

 

ZAPISNIK VODILA              POTPREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 Sandra Šverko                                                          Vedran Majcan  


